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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
 
Garanič: 
Moja interpelácia sa týka plavárne. Chcel by som sa opýtať, teraz sú tie múry obnažené, je 
dosť vidno, že je to navlhnuté, či je statika na tejto budove v poriadku, ako prebiehajú práce 
a čo sa bude ďalej následne robiť s tou stavbou.  
 
Ing. Timečko: 
Áno, na budove plavárne prebiehajú stavebné práce, bol zavolaný aj statik, nakoľko vonkajšia 
omietka je čiastočne poškodená, resp. z väčšej miery bude sa musieť sanovať omietka 
a staticky sa vykoná sanácia objektu a následne sa bude pokračovať na objekte, čo sa týka 
obkladu, resp. fasády.  
 
Garanič: 
Môžem sa opýtať konkrétnejšie, ako sa bude vysúšať ten múr, alebo čo sa s tým urobí, aby to 
nebolo také navlhnuté, jak je to teraz? 
 
Ing. Timečko: 
Toto v podstate, pokiaľ je navlhnuté a je tá omietka pevná, nebráni pokračovaniu. Tá omietka, 
ktorá nie je priľnavá ku konštrukcii, bude osekaná a následne bude vykonaná nová omietka.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 


